

## PRAYERS

## STATEMENTS BY MEMBERS

Pursuant to Standing Order 31, Members made statements.

## ORAL QUESTIONS

Pursuant to Standing Order 30(5), the House proceeded to Oral Questions.

## DAILY ROUTINE OF BUSINESS

## TABLING OF DOCUMENTS

Mrs. Collins, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Report of the Canadian Advisory Council on the Status of Women for the fiscal year ended March 31, 1990. (English and French)—Sessional Paper No. 342-1/432A.

Mr. Cooper, for Mr. Wilson (Etobicoke Centre), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions concerning the Goods and Services Tax (English and French), as follows:

- 342-7200 to 342-7202 presented by Ms. Blondin;
- 342-7203 to 342-7205 presented by Mr. Marchi;
- 342-7206, 342-7207 and 342-7208 to 342-7213 presented by Mr. Gauthier;
- 342-7214 to 342-7218 presented by Mr. Jordan;
- 342-7219 presented by Mr. Milliken;
- 342-7220 presented by Mr. Riis;
- 342-7241 presented by Mr. Lapierre;
- 342-7249 to 342-7252 presented by Mr. Dionne;
- 342-7253 presented by Mr. Plamondon;
- 342-7254 presented by Mr. Rocheleau;
- 342-7257 presented by Mr. Leblanc (Longueuil).—Sessional Paper No. 342-9/82A15.

## PRESENTING REPORTS FROM COMMITTEES

Mr. Young (Beaches—Woodbine), from the Legislative Committee on Bill C-68, An Act to amend the Yukon Placer Mining Act and the Yukon Quartz Mining Act and to make provision for the application of certain orders, presented the following report:

In accordance with its Order of Reference of Friday, June 15, 1990, your Committee has considered Bill C-68 and has agreed to report it with the following amendments:

## PRIÈRE

## DÉCLARATIONS DE DÉPUTÉS

Conformément à l'article 31 du Règlement, des députés font des déclarations.

## QUESTIONS ORALES

Conformément à l'article 30(5) du Règlement, la Chambre procède à la période de questions orales.

## AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

## DÉPÔT DE DOCUMENTS

M<sup>me</sup> Collins, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Rapport du Conseil consultatif canadien sur la situation de la femme pour l'exercice terminé le 31 mars 1990. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-1/432A.

M. Cooper, au nom de M. Wilson (Etobicoke-Centre), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions relatives à la taxe sur les produits et services (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- 342-7200 à 342-7202 présentées par M<sup>me</sup> Blondin;
- 342-7203 à 342-7205 présentées par M. Marchi;
- 342-7206, 342-7207 et 342-7208 à 342-7213 présentées par M. Gauthier;
- 342-7214 à 342-7218 présentées par M. Jordan;
- 342-7219 présentée par M. Milliken;
- 342-7220 présentée par M. Riis;
- 342-7241 présentée par M. Lapierre;
- 342-7249 à 342-7252 présentées par M. Dionne;
- 342-7253 présentée par M. Plamondon;
- 342-7254 présentée par M. Rocheleau;
- 342-7257 présentée par M. Leblanc (Longueuil).—Document parlementaire n° 342-9/82A15.

## PRÉSENTATION DE RAPPORTS DE COMITÉS

M. Young (Beaches—Woodbine), du Comité législatif sur le projet de loi C-68, Loi modifiant la Loi sur l'extraction de l'or dans le Yukon et la Loi sur l'extraction du quartz dans le Yukon et portant application de certains décrets, présente le rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément à son Ordre de renvoi du vendredi 15 juin 1990, votre Comité a étudié le projet de loi C-68 et a convenu d'en faire rapport avec les modifications suivantes: